



Comprehensive . Integrated . Secure



Installment Payment

Enhance the sales of high value products

PayDollar Installment Payment supports ebusiness with more flexible payment terms and payment options to enhance the sales of high value products. Banks and merchants will be able to extend the benefits of installment payment plans to credit cardholders who shops online.

Service Overview

PayDollar Payment Page shows different Installment Payment Options for choose

Credit Card Payment Options

- Full Payment
- 6 Months Instalment Payment Plan using credit card
- 12 Months Instalment Payment Plan using credit card

You have applied to participate in the Instalment Payment Plan and agrees to the Terms and Conditions of Instalment Payment Plan, You understand that this Instalment Payment Plan is also subject to the terms and conditions of the Credit Card Agreement

PayDollar Payment Result Page shows 6 month Installment Payment Plan is chosen and the payment plan.

Name as shown on credit card : Chan Tai Man
Merchant Reference No. : 0000123456789
Transaction IP : 10.122.255.12
Payment Reference No. : 000047840652

You have chosen 6 months Instalment Payment Plan, 0% interest charge
 Monthly Payment HKD 200.00
 First Payment: HKD 200.00
 Last Payment: HKD 200.00
 Total Payment: HKD 1200.00

Product Features

- ❖ Customizable installment terms from 3 months to 2 years depending on the bank's terms.
- ❖ Definable rates and fees.
- ❖ Advanced credit assessment system of consumer's installment qualification.
- ❖ Easy-to-setup and easy-to-operate.
- ❖ Multi-lingual and multi-currency support.
- ❖ Flexible integration to existing merchant systems.
- ❖ Comprehensive real-time reporting and download tools.
- ❖ Local round-the-clock service support.

Benefits

- ❖ Enhance consumer's purchasing capacity to boost sales of high value products.
- ❖ Merchant can charge additional service fee to increase revenue.
- ❖ Merchant can charge overdue interest and late fees to avoid risk.
- ❖ Increase On-Us transactions.
- ❖ Improve competitiveness and gain popularity for your online shop.
- ❖ Improve brand image with advanced payment interface and function.



分期付款服務

提升高價貨品之銷情

傳款易分期付款服務幫助網上商戶透過提供彈性付款方式，提升高價貨品之銷情。銀行和商戶能將分期付款計劃的優勢擴展至網上購物的信用卡持卡人。

服務概覽

在傳款易付款頁面中可以顯示不同的分期付款方式讓持卡人選擇

Credit Card Payment Options

- Full Payment
- 6 Months Instalment Payment Plan using credit card
- 12 Months Instalment Payment Plan using credit card

You have applied to participate in the Instalment Payment Plan and agrees to the Terms and Conditions of Instalment Payment Plan, You understand that this Instalment Payment Plan is also subject to the terms and conditions of the Credit Card Agreement



在傳款易付款結果頁顯示持卡人選擇了6個月分期付款及還款資料

Name as shown on credit card : Chan Tai Man
Merchant Reference No. : 0000123456789
Transaction IP : 10.122.255.12
Payment Reference No. : 000047840652

You have chosen 6 months Instalment Payment Plan, 0% interest charge
 Monthly Payment HKD 200.00
 First Payment: HKD 200.00
 Last Payment: HKD 200.00
 Total Payment: HKD 1200.00

服務特點

- ❖ 根據銀行條款可自定義分期付款時間（3個月至2年）
- ❖ 商戶可自定義利率和手續費
- ❖ 先進的後台信用體系，對買家分期購買資質進行嚴格審核和評估
- ❖ 設定及操作簡易
- ❖ 支援多種語言及貨幣
- ❖ 彈性結合現有商戶系統
- ❖ 全面的管理工具及各類交易報告
- ❖ 本地資深技術人員提供全天候支援服務

優勢

- ❖ 增強消費者的購買力，顯著提升商品銷量
- ❖ 商戶可以額外收取一定比例的手續費，增加收入
- ❖ 超期可以收取滯納金和逾期利息，安全保障無風險
- ❖ 提升指定信用卡交易
- ❖ 提高競爭力和網店受歡迎度
- ❖ 先進的付款界面和功能，提高品牌形象